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Адрес Shimadzu (China) Co.,Ltd 
Block E, No.570 West Huai Hai Road,  
Shanghai 200052

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Analytical & Measuring Technology developed by Shimadzu can be easily termed "Technology for Science". Our high-level, sophisticated products
include Chromatographs, Light Absorption Analysis Systems, and Composition and Surface Analysis Systems. We also provide a broad range of
analytical instruments indispensable for research, development, and quality control in a variety of fields, including new drug development. For primary
instruments such as the Liquid Chromatographs and Gas Chromatograph Mass Spectrometers, we have moved actively to incorporate technology that
responds to the latest needs of the United States and Chinese markets and the life science fields. As a result, we are anticipating continued future
growth in these important markets.

Shimadzu also provides a broad range of high-precision testing and measuring technology that is essential for product development. Our high-
precision measuring instruments are termed the key to 21st Century technology and include equipment for the evaluation of physical properties, non-
destructive inspection, and environmental measurement. 
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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